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Ommålning av trapphusen !! 
Under de närmaste åren står föreningen inför två större arbeten. Ett arbete gäller 
fasadrenoveringen med därtill hörande frågor om fönsterbyte. Det andra större 
arbetet avser ommålning av trapphusen. Styrelsen har beslutat att börja med 
ommålningen av trapphusen. Förberedelsearbetet skall vara klart och redovisas vid 
årsstämman i december. En arbetsgrupp behövs för att arbeta med planeringen av 
ommålningen.  Du som är intresserad att vara med i detta arbete är välkommen till ett 
första möte på expeditionen 17/9 kl. 19.00.  
Själva arbetet kommer att genomföras senare under våren 2004. 
 

Farthinder 
Styrelsen har beslutat 
att skicka en skrivelse 
till HSB-distriktet för att 
trycka på kommunen 
att införa farthinder på 
Lingvägen. Många 
bilister kör alldeles för 
fort utanför vårt hus. 

------------- 
 

Parkeringsbommen 
Bommen tycks nu 
äntligen fungera efter 
en lång inkörningstid.  
 ---------------- 
 

Sophantering 
Ibland har lösa hus-
hållssopor kastats i 
sopnedkastet. Alla 
sopor skall vara väl 
förpackade innan  de 
slängs i sopnedkastet. 
 --------------- 
 
Budget för kommande 

år 
Styrelsen har fattat 
beslut om budget för 
nästa år. I budgeten 
planeras för oförändrad 
avgift. 
 

OVK 
Obligatorisk ventilationskontroll kommer att 
genomföras i huset. Alla kommer att få ett 
meddelande om när detta skall ske. Om Du ej har 
möjlighet att vara hemma när kontrollen sker, måste 
Du lämna en dörrnyckel på expeditionen vid 195 nb. 
Märk nyckel med namn och port. 
 ---------------------------------------------------------- 

Snöröjning 
Under många år har Eriksson skött snöröjningen av 
parkeringen och på framsidan av huset på ett mycket 
förtjänstfullt sätt. Nu har Eriksson tackat för sej och 
avböjt att snöröja kommande år. Styrelsen har därför 
beslutat att anlita en entreprenör för detta uppdrag. 
Då vi inte har användning för traktorn längre kommer 
denna att säljas. Finns det någon hugad spekulant i 
huset? 
Ett problem att lösa är hur vi skall få upp julgranen.  
 ------------------------------------------------------- 

Parkeringskön 
Efter utökningen av antalet parkeringsplatser och 
genomgång av parkeringskön har antalet väntande till 
en parkeringsplats minskat. Nu väntar endast en 
boende i kö. I början av året det betydligt fler. 
 

En trevlig höst önskar styrelsen 
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